
Notulen van de vergadering gehouden op 22 januari 2018 in het Dorpshuis te 

Wijdewormer. 

 

Aanwezig alle leden van de contactcommissie en 5 belangstellenden. 

1. Opening door de voorzitter om 20.30 uur. 

2. Er zijn geen aanvullingen of wijzigingen van de agenda. 

3. De notulen van 23 oktober worden goedgekeurd. De notulen van de 

gezamenlijke vergadering wordt naar de vergadering van 12 maart 

verschoven. 

4. Ingekomen stukken: * Mail van Dhr. de Hertog over het voornemen tot 

opheffing van het inrijverbod op de Noorderweg. 

• Kerstpakket ontvangen van de gemeente. 

• Proef afplakken van het inrijverbod op de 

Noorderweg. 

5. Verslag bezoek commissie vergadering: Ko en Ina zijn naar de 

raadsvergadering geweest waar op de agenda de toekomst van de 

contactcommissie staat. De raad is bereid om de ccw in stand te houden. 

Wel zijn er nieuwe reglementen gemaakt. 

Ilonka is bij de Corridor studie A7 geweest. Ze zijn nog steeds bezig met 

het zefen van alle voorstellen. Het doortrekken van de A7 wordt niet als 

meerwaarde gezien door het ministerie. Purmerend wil wel graag dat de 

A7 recht getrokken wordt. Zij moeten eind februari met een definitief 

voorstel komen. Is dit niet goed dan wordt dit plan afgeblazen. 

Wormerland was niet aanwezig bij deze bijeenkomst. 

6. Snelheidsmetingen: De contactcommissie wil wel dat er een Smiley 

geplaatst gaat worden op de Neckerstraat. De ccw wil ook dat er een 

zebrapad nabij de school geplaatst gaat worden. Ook moet het bekend 

gemaakt worden dat men een schoolzone binnen rijdt. Wanneer is dit te 

realiseren?  

7. Proefperiode afplakken inrijverbod Noorderweg. Per wanneer is dit 

ingegaan? Nu gelezen dat het definitief is, maar dit is nooit met de ccw 

besproken. 

8. Rondvraag: * Wordt de nieuwbouw Neck Zuid energie neutraal 

gebouwd? De gemeente kan dit wel afdwingen maar staat dit ook in het 



bestemmingsplan. In hoeverre stelt de gemeente hier eisen aan nu de 

plannen uitgevoerd gaan worden.  

De  voorbereidingen voor de aanleg van de randweg zijn momenteel 

gestart. 

• Hotel Kalverschans? De raad heeft voor gestemd, 

maar de provincie stribbelt nog tegen. 

• Hoever is gemeente Wormerland met de 

samenvoeging van de gemeente? Achter de 

schermen is er van alles in werking gezet, maar 

alles is over de gemeenteraadsverkiezingen heen 

getild. Wormerland zoekt naar een ambtelijke 

samenwerking. De samenwerking die er nu is 

kan men zo ontbinden. Wormerland heeft zijn 

eigen identiteit nog.  

• Pad naar beneden bij het kerkhof is zeer slecht. 

Dit moet aangepast worden. 

9. Volgende vergadering is op 12 maart, dit is de laatste vergadering in dit 

regeerakkoord.  

10. Sluiting van de vergadering 22.15 uur 

 


